
PROTOKÓŁ NR XXXV/2021 

Z XXXV SESJI RADY GMINY WIELISZEW 

z dnia 26 października 2021 r.  

 

O godz. 10.20 Przewodniczący Rady – p. Marcin Fabisiak otworzył obrady XXXV sesji Rady 

Gminy, powitał zebranych. Sesja odbyła się w Sali Koncertowej im. K. Klenczona w 

Wieliszewie z wykorzystaniem środków łączności na odległość. 

Przewodniczący Rady poprosił radnych o potwierdzenie obecności na sesji, poprzez 

przyciśnięcie przycisku kworum na tablecie. Obecność potwierdziło 14 radnych.  

1. Grzegorz Bieńkowski  

2. Rafał Donarski 

3. Marcin Fabisiak 

4. Renata Gostkowska-Maczuga 

5. Jacek Kuciński 

6. Grażyna Kwiatkowska 

7. Artur Miętek 

8. Łukasz Miętek 

9. Dorota Sarna 

10. Bartłomiej Trzaskoma 

11. Dorota Trzaskoma 

12. Krystyna Wesołowska 

13. Danuta Wrzesińska 

14. Edwin Zezoń 

Radny Jan Sołtys dołączył do obrad w trakcie posiedzenia. 

Lista osób zaproszonych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.  

Przewodniczący stwierdził kworum a tym samym prawomocność podejmowanych uchwał. 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady poinformował, że radni otrzymali proponowany porządek obrad na 

siedem dni przez sesją. Poprosił o zgłaszanie zmian i uwag do porządku obrad.  

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki poprosił o dodanie dwóch punktów do porządku obrad. 

1/ rozpatrzenie projektu stanowiska w sprawie projektu ustawy Prawo budowlane oraz 

ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. 

2/ rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Lokalnego Ośrodka Wiedzy i 

Edukacji w Gminie Wieliszew. 

Przewodniczący Rady zaproponował, aby te dwa projekty dodać odpowiednio w punktach 

10 i 11 porządku obrad.  

Innych propozycji zmian nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie nw. porządek obrad. 

1. Otwarcie posiedzenia XXXV sesji Rady Gminy Wieliszew. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym.  

4. Informacja o działalności Przewodniczącego, Rady Gminy i Komisji Rady Gminy w 

okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja o wniesionych interpelacjach, zapytaniach oraz udzielonych na nie 

odpowiedziach.  

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania z 

boiska wielofunkcyjnego, bieżni lekkoatletycznej i skoczni do skoku w dal 

zlokalizowanych przy szkole podstawowej nr 2 w Wieliszewie stanowiących własność 

Gminy Wieliszew. 



7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na 2022 rok.  

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wieliszew. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Wieliszew 

na 2021 rok.  

10. Rozpatrzenie projektu stanowiska w sprawie projektu ustawy Prawo budowlane oraz 

ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Lokalnego Ośrodka Wiedzy i 

Edukacji w Gminie Wieliszew. 

12. Wolne wnioski i informacje. 

13. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku obrad, z zaproponowanymi zmianami. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, Danuta 

Wrzesińska, Edwin Zezoń 

NIEOBECNI (1) Jan Sołtys 

 

Ad. 3. Informacja o działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki przedstawił prezentacje w tym temacie.  

Prezentacja o działalności Wójta Gminy Wieliszew w okresie międzysesyjnym, stanowi 

załącznik nr 2 do protokołu.  

 

O godz. 11.15 przybył radny Jan Sołtys. Przewodniczący Rady poprosił radnych o ponowne 

potwierdzenie obecności poprzez przyciśnięcie przycisku kworum na tabletach. Obecność 

potwierdziło 15 radnych.  

 

Ad. 4. Informacja o działalności Przewodniczącego, Rady Gminy i Komisji Rady 

Gminy w okresie międzysesyjnym. 

Informacja o działalności Przewodniczącego, Rady Gminy i Komisji Rady Gminy w okresie 

międzysesyjnym, stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Ad. 5. Informacja o wniesionych interpelacjach, zapytaniach oraz udzielonych na 

nie odpowiedziach. 

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki poinformował, że nie wpłynęły interpelacje i zapytania. 

 

Ad. 6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wprowadzenia regulaminu 

korzystania z boiska wielofunkcyjnego, bieżni lekkoatletycznej i skoczni do skoku 

w dal zlokalizowanych przy szkole podstawowej nr 2 w Wieliszewie stanowiących 

własność Gminy Wieliszew. 

 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii o projekcie uchwały 

Przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury i Sportu. 



Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu – p. Artur Miętek poinformował, że 

projekt uchwały zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie. Na wniosek komisji zmieniono 

godziny dostępności boiska z godziny 22.00 na godzinę 21.00.  

Uwag i zapytań nie zgłoszono.  

 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wprowadzenia 

regulaminu korzystania z boiska wielofunkcyjnego, bieżni lekkoatletycznej i skoczni do 

skoku w dal zlokalizowanych przy szkole podstawowej nr 2 w Wieliszewie stanowiących 

własność Gminy Wieliszew. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

 

Uchwała nr XXXV/354/2021 w sprawie wprowadzenia regulaminu korzystania z boiska 

wielofunkcyjnego, bieżni lekkoatletycznej i skoczni do skoku w dal zlokalizowanych przy 

szkole podstawowej nr 2 w Wieliszewie stanowiących własność Gminy Wieliszew, stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad. 7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości na 2022 rok.  

Przewodniczący Rady poinformował, że projektem uchwały zajmowała się Komisja Rozwoju 

i Zagospodarowania Przestrzennego.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego -p. Rafał Donarski 

poinformował, że projekt uchwały uzyskał opinię większością głosów pozytywną, przy 

jednym głosie wstrzymującym się.  

 

Radna Krystyna Wesołowska – poinformowała, że przeanalizowała projekt uchwały i 

zaproponowane stawki oraz że jest za wprowadzonymi zmianami, dlatego że bez nich nie 

byłoby możliwe zrealizowanie wielu inwestycji, jak również są wprowadzane racjonalnie.  

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki podziękował za wyrażoną opinię. 

Radny Edwin Zezoń – zwrócił uwagę by przeanalizować stawki za tzw. budynki pozostałe, 

w skład których wchodzą szklarnie i stodoły. Jak takie zmiany wpłynęłyby na budżet gminy?  

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki w nawiązaniu do wypowiedzi radnego Edwina Zezonia, 

zapewnił, że taka analiza zostanie dokonana a jej wyniki przekazane radnym na 

posiedzeniu komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego.  

 

Głosowano w sprawie: rozparzenia projektu uchwały w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości na 2022 rok, w brzmieniu zaproponowanym. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

 



Uchwała nr XXXV/355/2021 w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości na 2022 rok, stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad. 8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wieliszew. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projektem uchwały zajmowała się Komisja Rozwoju 

i Zagospodarowania Przestrzennego.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – p. Rafał Donarski 

poinformował, że projekt uchwały uzyskał opinię większością głosów pozytywną, przy 

jednym głosie wstrzymującym się.  

Uwag i zapytań nie zgłoszono.  

 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Wieliszew, w brzmieniu zaproponowanym. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (14) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Edwin Zezoń 

 

Uchwała nr XXXV/356/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wieliszew, stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Ad. 9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej 

Gminy Wieliszew na 2021 rok.  

Przewodniczący Rady poinformował, że projektem uchwały zajmowała się Komisja Rozwoju 

i Zagospodarowania Przestrzennego. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – p. Rafał Donarski 

poinformował, że projekt uchwały uzyskał opinię większością głosów pozytywną przy 

jednym głosie wstrzymującym się.  

 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

Budżetowej Gminy Wieliszew na 2021 rok, w brzmieniu zaproponowanym. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

 

Uchwała nr XXXV/357/2021 w sprawie zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Wieliszew na 

2021 rok, stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Ad. 10. Rozpatrzenie projektu stanowiska w sprawie projektu ustawy Prawo 

budowlane oraz ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. 



Przewodniczący Rady poinformował, że projekt stanowiska był rozpatrywany przez Komisję 

Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego – p. Rafał Donarski 

poinformował, że Komisja zajmowała się projektem stanowiska na posiedzeniu w dniu 21 

października br., jednak pojawiły się pewne sugestie co do treści, postanowiono przełożyć 

opiniowanie na posiedzenie, które odbyło się przed dzisiejszą sesją Rady Gminy. Programie e-

sesja państwo radni dostali proponowane stanowisko z wprowadzonymi zmianami. Natomiast 

na dzisiejszym posiedzeniu pojawiło się stanowisko już z uporządkowany mi tymi informacjami 

bez zmiany sensu merytorycznego tego stanowiska i w trakcie posiedzenia nastąpiła 

stylistyczna. W paragrafie 2 został wykreślony ciąg słów, które nie mają wpływu na sens tego 

stanowiska, to je porządkują. Komisja zaopiniowała projekt jednogłośnie pozytywnie.  

 

Radny Edwin Zezoń – podziękował za współprace nad treścią stanowiska, wyrażając nadzieję, 

że inne samorządy wezmą przykład z Gminy Wieliszew, i uchwalą podobne stanowiska w 

sprawie projektu ustawy. 

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki ad vocem – również podziękował radnym za zaangażowanie. 

Więcej uwag nie zgłoszono.  

 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu stanowiska w sprawie projektu ustawy 

Prawo budowlane oraz ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 

Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

 

Stanowisko nr 9 w sprawie projektu ustawy Prawo budowlane oraz ustawy o planowaniu i 

zagospodarowaniu przestrzennym, stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania Lokalnego Ośrodka 

Wiedzy i Edukacji w Gminie Wieliszew. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projektem uchwały zajmowała się Komisja Rozwoju 

i Zagospodarowania Przestrzennego.  

Przewodniczący Komisji Rozwoju i Zagospodarowania Przestrzennego poinformował, że 

projekt uchwały uzyskał opinię jednogłośnie pozytywną, ze zmianą w paragrafie pierwszym 

dodającą, iż Lokalny Ośrodek Wiedzy i Edukacji zwany jest w skrócie dalej LOWE. 

Uwag i zapytań nie zgłoszono.  

 

Głosowano w sprawie: rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie powołania Lokalnego 

Ośrodka Wiedzy i Edukacji w Gminie Wieliszew. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Grzegorz Bieńkowski, Rafał Donarski, Marcin Fabisiak, Renata Gostkowska-

Maczuga, Jacek Kuciński, Grażyna Kwiatkowska, Artur Miętek, Łukasz Miętek, Dorota 



Sarna, Jan Sołtys, Bartłomiej Trzaskoma, Dorota Trzaskoma, Krystyna Wesołowska, 

Danuta Wrzesińska, Edwin Zezoń 

 

Uchwała nr XXXV/358/2021 w sprawie powołania Lokalnego Ośrodka Wiedzy i Edukacji w 

Gminie Wieliszew, stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Ad. 12. Wolne wnioski i informacje. 

 

Przewodniczący Rady poprosił radnych o zgłaszanie wolnych wniosków. 

 

Radna Dorota Trzaskoma – przekazała prośbę opiekunów Młodzieżowej Drużyny 

Pożarniczej OSP Skrzeszew, o możliwość skorzystania z hali sportowej w Wieliszewie w 

celu przygotowania drużyny do zawodów pożarniczych.  

Radny Jan Sołtys – przy ul. Kościelnej i ul. Piaskowej jest niebezpieczny wyjazd z ul. 

Piaskowej, w okolicy skrzyżowania znajduje się ścieżka rowerowa, jednak chodnik w tym 

rejonie jest zwężony,  

Radny Edwin Zezoń – w nawiązaniu do informacji o działalności Wójta. Jak w aspekcie 

składania wniosków w ramach Polskiego Ładu, jak wygląda sprawa czwartego etapu 

budowy kanalizacji w Michałowie Reginowie.  

Prośba o informacje jakie pisma wpływają do Rady Gminy.  

Na jakim etapie jest sprawa boiska na osiedlu Silikaty?  

Przewodniczący Rady – poinformował, że jeżeli jakiekolwiek pisma wpływają do Rady to są 

kierowane do odpowiednich komisji.  

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki poinformował, że do wniosku programu Polski Ład został 

wpisany ten etap budowy kanalizacji. W dniu 28 października odbędzie się posiedzenie 

sądu w sprawie boiska na Silikatach.  

Radna Krystyna Wesołowska – poinformowała, że przy ul. księdza Jerzego Popiełuszki jest 

pochylona lampa.  

Radny Grzegorz Bieńkowski – brak oświetlenia na ścieżce do kościoła w Janówku.  

Radny Artur Miętek – czy coś wiadomo w kwestii przebudowy skrzyżowania ul. Suwalnej z 

ul. Nowodworską.  

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki poinformował, że Powiat sam próbował znaleźć 

projektanta na to skrzyżowanie, jednak to się nie udało i przekazał to zadanie do MZDW.  

Radna Dorota Sarna – prośba o poprawienie chodnika wzdłuż ul. Szkolnej w stronę ul. 

Polnej.  

 

Pan Daniel Golicki przedstawiciel Legionowskiego Towarzystwa Sportowego poinformował, 

że Towarzystwo otrzymało wymówienie porozumienia na korzystanie ze strzelnicy, która 

znajduje się na terenie szkoły w Komornicy. W piśmie do Przewodniczącego Rady, 

zwrócono się z prośbą o wydzierżawienie obiektu na okres 10 lat w celu zapewnienia 

funkcjonowania stowarzyszenia.  

 

Radny Edwin Zezoń – poprosił o wyjaśnienie czemu zostało wypowiedziane porozumienie. 

Zauważył również, że w kwestie dzierżawy obiektu przez 10 lat, w dużym stopniu 

ograniczyłoby zarządzenie przez gminę obiektem. Przez co gmina nie miałaby możliwości 

decydowania i zarządzania strzelnicą. Zdaniem p. Zezonia, gmina powinna użyczać 

strzelnicę stowarzyszeniu zachowując pełne władanie nad obiektem.  

 

Radna Dorota Sarna poprosiła o wyjaśnienie czy stowarzyszenie prowadziło działalność 

komercyjną na strzelnicy.  



P. Golicki poinformował, że stowarzyszenie nie prowadziło zajęć komercyjnych na 

strzelnicy. Realizowało jedynie swoje cele statutowe, korzystającymi z obiektu byli 

członkowie stowarzyszenia.  

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki odnosząc się do wypowiedzi p. Golickiego poinformował, 

że wspomniane porozumienie było podpisane przez trzy strony: Gminę Wieliszew, LTS oraz 

Szkołę. Realizacja postanowień porozumienia, wykazałaby gmina miała większe władstwo 

nad obiektem, dlatego powołano osoby, które z ramienia gminy pełniły funkcje 

administratorów strzelnicy. Również osoby mieszkające na terenie szkoły w Komornicy, 

zwracały się z prośbą o ograniczenie zajęć na strzelnicy w weekendy ze względu na hałas 

jaki jest podczas strzelania.  

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z obecnych chciałby zabrać głos. 

Pan Adam Mikucki przedstawiciel Stowarzyszenia aktywny i czysty Nasielsk, mieszkaniec 

gminy Nasielsk. Zabrał głos w sprawie planowanej budowy kompostowni w Jaskułowie. 

Odniósł się do przytoczonej przez p. Wójta Pawła Kownackiego wizyty studyjnej w Tczewie, 

gdzie były przedstawiane wdrożone rozwiązania w budowie kompostowni. Porównał ceny 

za gospodarowanie odpadami na terenie gmin Wieliszew, Serock, Nasielsk oraz gmin w 

których działają kompostownie. W przedstawionych cen wynika, że ceny w tych gminach 

plasują się na tym samym poziomie. Wyraził zaniepokojenie, czy zasadne jest powstanie 

kompostowni, jeżeli nie wpłynie to na zmniejszenie cen za gospodarowanie odpadami. 

Poprosił również o informacje czy gminy planują również rozszerzyć działalność i 

przyjmować odpady od innych samorządów.  

 

Wójt Gminy – p. Paweł Kownacki poinformował, że nie jest wstanie dać jednoznacznej 

odpowiedzi bez wykonanych analiz i wyciągniętych z nich wniosków. Powstanie 

kompostowni może odłożyć w czasie konieczność podniesienia stawek za gospodarowanie 

odpadami, jakie ponoszą mieszkańcy.  

 

Radny Edwin Zezoń – zauważył, że rozważane powstanie kompostowni może wpłynąć na 

względy ekonomiczne, trzech gmin, które podjęły rozmowy w tej sprawie. Zauważył 

również, że takie dyskusje są potrzebne by wypracować najlepsze rozwiązania dla 

mieszkańców jak i samorządów.  

 

Przewodniczący Rady – odnosząc się do przedstawionej analizy stawek za odbiór odpadów 

w gminach, gdzie działa kompostowania. Stwierdził, że nie posiadamy wiedzy jakie stawki 

były przed powstaniem kompostowni oraz nie posiadamy analizy jak wyglądałyby obecnie, 

gdyby takie rozwiązania nie zostały wprowadzone.  

 

Więcej wniosków i informacji nie wniesiono.  

 

Ad. 13. Zamknięcie obrad sesji. 

O godz. 13.24 Przewodniczący Rady podziękował zebranym za udział w posiedzeniu, tym 

samym zamykając obrady XXXV sesji Rady Gminy Wieliszew. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokół sporządziła:     Przewodniczący Rady Gminy  

Anna Ziółkowska      Marcin Fabisiak 


